

陳淑莊議員
根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)
動議的議案

議案措辭

本會委任一個專責委員會，以調查沙田至中環線工程合約編號1112“紅磡站擴建工程及列車停放處建造工程”下，紅磡站擴建工程的北面連接隧道、南面連接隧道和列車停放處的施工紀錄不完整及未經政府同意而作出工程改動的問題，以及其他相關事宜；而該委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條行使該條例第9(1)條所賦予的權力。

Motion under
the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382)
to be moved by Hon Tanya CHAN

Wording of the motion

That this Council appoints a select committee to inquire into the incomplete construction documentation and construction changes not authorized by the Government in relation to the North Approach Tunnel, South Approach Tunnel and stabling sidings of the extension works of Hung Hom Station under construction contract number 1112 “Hung Hom Station and Stabling Sidings” of the Shatin to Central Link, and other related matters, and that in the performance of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.